

Tel: 03-8959 1088 HP: 010-200 8350

**02. KHN08WYS** 

# 8天7晚中国醉美江西+武夷山之旅

Flight: Batik Airline OD 专用

KUL-KHN 0940/1430 OD 674 KHN-KUL 1530/2020 OD 675 **Tour Fare:** 

#### **Tour Package Detail:**

- ~ 全程无购物
- ~ 旅游保险 (含 Covid 保险)
- ~ 全程 4 ( ) 酒店
- ~ 篁岭景区 (含缆车)
- ~ 庐山, 凤凰沟 (含环保车)
- ~ 特别安排: 采茶体验 + 品茶

### 美食安排:

江西风味餐

## 推荐自愿自费 Optional:

- 1. 《遇见婺源》大型歌舞秀-RMB280/人
- 2. 武夷山印象大红袍秀-RMB280/人

<sub>D</sub>1 酒店: 南昌融创美居酒店或同级 吉隆坡/南昌 0940-1430 (MOB/D)

万寿宫历史文化街区 由历史民居,商业街区,万寿宫宗教文化区三个部分组成.

南昌 / 庐山 / 九江

(B/L/D)

酒店: 九江美豪丽致酒店或同级

**庐山 (含环保车)** 如琴湖畔, **花径公园**中繁花似锦, 亭台碑碣, 曲径通幽, 湖光山色, 风景如画.

锦绣谷 由大林峰与天池山交汇而成,因第四纪冰川作用,锦绣谷这块面向西南的山间凹地,经过冰川的反复刻切。

仙人洞 为世界遗产—庐山著名景点之一,位于锦绣谷南端的"佛手岩"下至清朝,佛手岩成道家的洞天福地.

含鄱口 位于庐山东谷含鄙岭中央,海拔 1211 米,左为五老峰,右为太乙峰.

美庐别墅 由蒋介石命名为"美庐",曾是一处"禁苑",它日夜被包裹在漂浮的烟云中,令人神往,又令人困惑,一座掩 隐在一片绿荫深处的英国券廓式的别墅.

牯岭街 是一座美丽的别致的公园式的云中山城,园中造石牛,象征牯牛峻岭,晚间入园远望九江灯火,仿佛置身半空云间, 是观光休闲的好去处.

九江 / 景德镇 / 婺源

(B/L/X)

酒店: 婺女洲万卷酒店或同级

浔阳楼 中国江南十大名楼之一,早见之于唐代江州刺史韦应物的诗中.

皇窑 是国家级非物质文化遗产(手工制瓷)生产性保护和研究示范基地, 国家级文化产业示范基地, 全国工业旅游示范点.

**婺女洲** 该度假区以婺女飞天传说为核心,集实景演艺、亲子游乐、文化景点、酒店会展、美食餐饮、休闲购物六大业态 为一体的综合型的中国徽艺文化旅游度假胜地.

<sub>D</sub>4 婺源 / 上饶

(B/L/X)

酒店: 上饶半岛酒店或同级

**篁岭景区 (含缆车)** 挂在山崖上的古村,地无三尺平,数百年来,村民早已习惯用平和的心态与崎岖的地形"交流".

望仙谷 国家 4A 级景区, 是一座以山水, 溶洞, 古村落等自然风光为主的旅游胜地.

上饶/武夷山

(B/L/D)

酒店: 武夷山维也纳酒店或同级

大红袍景区 被誉为"茶中之王",名闻海内外;在茶园里,换上制服,体验[亲自采茶,品茶],了解武夷山茶文化.

天游峰景区 天游峰为武夷山第一险峰,每当雨后乍晴,晨曦初露之时,白茫茫的烟云,宛如置身于蓬莱仙境故名天游.

武夷宫 武夷宫以其精美的建筑和丰富的文化内涵吸引着众多游客, 宫前有一座石桥, 名为"仙凡桥", 连接着宫殿和九曲 溪, 桥下溪水潺潺, 风景如画.

宋街 是一个融合了宋代文化和现代商业的特色街区,这里保留了许多宋代的建筑风格,古朴典雅.

武夷山/鹰潭

(B/L/D)

酒店: 锦都金源酒店或同级

九曲溪竹筏 是武夷山脉主峰~黄岗山西南麓的溪流,因有三弯九曲之胜,故名为九曲溪,九曲溪澄澈清莹,盈盈一水,折 为九曲, 景色各不相同, 两岸林木葱郁, 煞是迷人.

應潭/南昌

(B/L/D)

酒店: 南昌融创美居酒店或同级

龙虎山 (含环保车+竹筏漂流) 是一座历史悠久的道教名山,龙虎山是中国典型的丹霞地貌风景,巨象汲水般的象鼻 山立于天地般的金枪峰.

仙水岩 (含船游) 是龙虎山道教全真龙门派的祖庭和总坛, 也是中国道教的重要圣地之一.

古战国悬棺表演 展示了独特的历史文化遗产,通过戏剧表演和叙述,向观众展示古代战国时期的生活场景和文化风貌。 仙女岩 以其奇特的岩石形态和美丽的自然景观而闻名,传说中这里曾是仙女下凡的地方,岩石形似仙女,景色秀丽。

排衙峰栈道 以其险峻的山势和壮观的景色吸引着众多游客,步行其上可以俯瞰整个山谷,感受大自然的雄伟与壮丽.

无蚊村 因村中几乎没有蚊子而得名,是一个远离城市喧嚣的世外桃源.

象鼻山 因其形似大象的鼻子而得名,是江西省著名的自然景观,山色与水色交相辉映,宛如一幅美丽的山水画。

万达广场 由历史民居, 商业街区, 万寿宫宗教文化区三个部分组成.

(B/L/MOB) р8 南昌 / 吉隆坡 1530-2020

滕王阁 滕王阁因其灵秀的建筑风格,深厚的历史文化底蕴和美丽的景致而蜚声中外。 中餐后前往南昌机场,飞往吉隆坡.结束愉快旅程.



- 1. 突发性燃油税调整, 行程计划以外费用.
- 2. 行程所列景点, 餐食, 酒店住宿, 20kg 托运行李, 来回机票及机场税, 机上用餐.
- 3. 若中英文行程版本出现不一致, 将以中 文版本为依据.
- 4. 行程次序变动, 以当地旅行社安排为准

#### 望仙谷







Tel: **03-8959 1088** HP: **010-200 8350** 

O2. KHN08WYS

# **8D7N China Fantastic Jiangxi + Wuyishan Journey**

Day 1 KUL / Nanchang 0940-1430 (MOB/D) Hotel: Rongchuang Mercure Hotel or Similar

Wanshou Palace Historical and Cultural District is nestled in a deep canyon surrounded by mountains. It offers a tranquil environment.

(B/L/D)

Day 2 Nanchang / Jiujiang

Lushan (Inc Buggy Car) Ruqin Lake, the Flower Trail Park is full of flowers, pavilions and monuments, and picturesque scenery.

Jinxiu Valley Formed by the intersection of Dalin Peak, the southwest-facing mountain depression has been repeatedly cut by glaciers.

Fairy Cave is one of the famous attractions of Lushan, it's located under the "Bergamot Rock" at the southern end of Jinxiu Valley.

**Hanpokou** at an altitude of 1,211 meters. On the left is Wulao Peak and on the right is Taiyi Peak.

Meilu Villa Named "Meilu" by Chiang Kai-shek, it was once a "forbidden garden". It is fascinating and confusing.

Guling Street is a beautiful and chic park-style Yunshan Mountain City. Stone cows are built in the garden, symbolizing the mountains of Guling.

Day 3 Jiujiang / Jingdezhen / Wuyuan

(B/L/X) Hotel: Wunvzhou Wanjuan Hotel or Similar

Xunyang Building one of the top ten famous buildings in China, was first seen in the poems of Wei Yingwu, the history in the Tang Dynasty

**Huangyao** is a national-level intangible cultural heritage (handmade porcelain) productive protection and research demonstration base.

Wunvzhou resort takes the legend of Wugu Feitian as the core and is a comprehensive Chinese Huiyi cultural tourism resort integrating.

Day 4 Wuyuan / Shangrao

(B/L/X) Hotel: Shangrao Bandao Hotel or Similar

Huangling Scenic Area (inc cable car) An ancient village hanging on a cliff, the ground is not three feet flat.

Wangxiangu it is a tourist destination dominated by natural scenery such as landscapes, caves, and ancient villages

Day 5 Shangrao / Wuyishan

(B/L/D)

Hotel: Wuyishan Vienna Hotel or Similar

Hotel: Jiujiang Meihaolizhi Hotel or Similar

**Da Hong Pao Scenic Area** is the most prestigious tea in Wuyishan. In the tea garden, change into a uniform, experience [personally picking tea, tasting tea], and learn about Wuyishan tea culture.

Tianyou Peak Scenic Area known as the "First Scenic Spot of Wuyi," it attracts countless visitors with its stunning landscapes.

Wuyi Palace its exquisite architecture and rich cultural significance. Beneath the stream flows gently, creating a picturesque scene.

Song Street One of the highlights of Song Street is the traditional activity of brewing tea around a stove.

Day 6 Wuyishan / Yingtan

(B/L/D)

Hotel: Jindu Jinyuan Hotel or Similar

**Jiuquxi Bamboo Raft** is a stream in the southern foot of **Huanggang Mountain**, the main peak of the Wuyi Mountains. **Jiuqu Creek** is clear and **crystal clear**, **Yingying one water**, and proceed to Wuyishan City, experience making tea around the stove.

Day 7 Yingtan / Nanchang

(B/L/D)

Hotel: Rongchuang Mercure Hotel or Similar

**Mount Longhu ((including eco-friendly vehicles + bamboo rafting))** is known for rugged terrain below the mountains dense forests to creating a stunning natural landscape.

Xianshuiyan (Inc Boat tour) It is the ancestral court and main altar of the Quanzhen Longmen Sect of Longhushan Taoism,

Ancient Warring States Hanging Coffin Performance it shows the audience the life scenes of the ancient Warring States Period.

Fairy Rock is famous for its strange rock form and beautiful natural landscape; the rocks are shaped like fairies and the scenery is beautiful.

**Paiyafeng Plank Road** its steep mountains and spectacular scenery, the entire valley and feel the majesty and magnificence of nature, Proceed to **Wuwen Village.** 

Elephant Trunk Mountain the mountain colors and watercolors complement each other, like a beautiful landscape painting.

Wanda Plaza is a large comprehensive commercial center that integrates shopping, entertainment, dining, and leisure.

Day 8 Nanchang / KUL 1530-2020 (B/L/MOB)

**Teng Wang Pavilion** is renowned for its elegant architectural style, rich historical and cultural significance, and beautiful scenery.

After lunch, transfer to Nanchang Airport for your flight to Kuala Lumpur, concluding your enjoyable journey.

#### **Notes:**

- 1. Sudden changes in fuel taxes may result in additional expenses beyond the planned itinerary.
- 2. Tour Package includes listed attractions, meals, accommodation, 20kg checked baggage, Air Ticket, airport taxes, and Meal in board.
- 3. In case of discrepancies between the Chinese and English versions of the itinerary, the Chinese version shall prevail.
- 4. Any changes in the itinerary sequence will be subject to arrangements made by the local travel agency.